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Årsmöte.  
 

Torsdagen den 14 mars 2019, klockan 10.00, Njurunda Folkets Hus i Kvissleby. 

 

Vi inleder kl. 10:00 innan årsmötet med att Johan Lindstammer Kommunikatör Sundsvalls 

Stadsbyggnadskontor berättar om kommunens byggplaner. 

 

 

 

Förslag, till dagordning. 

 

1. Sammanträdet öppnas. 

2. Mötets behörighet. 

3. Fastställande av dagordning. 

4. Upprop av ombud, styrelse, revisorer och distriktet. 

 

5. Val av presidium. 

 a.  Ordförande. 

 b.  Sekreterare/referent. 

 c.  Justerare av dagens protokoll. 

 d.  Rösträknare. 

 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse mm.. 

 a.  Verksamhetsberättelsen. 

 b.  Ekonomiska berättelsen. 

 c.  Revisionsberättelsen. 

 d.  Fastställande av resultat- och balansräkning. 

 e.  Beslut om årets resultat. 

 

7. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

8. Val. 

 a.  Kassör. 2 år.    Avgående Anders Hammarberg 

 b.  3 st. Ledamöter. 2 år.   Avgående MajLis Blomqvist, Maj-Britt Sjödin 

         & Leif Söderberg 

 c.  2 st. ersättare i styrelsen. 1år  Avgående Carin Jakobsson & Marita Öhlén. 

 d.  Revisor. 2 år.    Avgående Rolf Henriksson. 

 e.  2 st. Revisionsersättare  Avgående Jan-Åke Halvarsson, Bengt Persson. 

 f.  Trafikansvarig. 1 år.   Avgående Tyroni Johansson. 

 

9.  Inkomna frågor från föreningarna. 

 

10.  Styrelseinformation. 

 

11.  Avslutning. 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

Våra stadgar säger, i en kommun med fler än en PRO-förening, ska Samorganisation 

bildas. I Sundsvall har vi 13 PRO-föreningar med sammanlagt 4.766 medlemmar.  

(-913 medlemmar tappade under året) 

Samorganisationen har till uppgift att ta initiativ och driva pensionärernas intresse- 

frågor samt verka för att pensionärernas inflytande stärks i kommunen. 

 

Samorganisationens styrelse har under 2018 haft följande sammansättning. 

Inge Widén, PRO Skön Södra, ordförande. 

Majlis Blomqvist, PRO Njurunda, vice ordförande. 

Anders Hammarberg, PRO Selånger, kassör. 

Maj-Britt Sjödin, PRO Matfors-Tuna, sekreterare. 

Leif Söderberg, PRO Indal, ledamot. 

Vivi-Ann Sjölén PRO Selånger ledamot 

Ulla-Britt Eriksson PRO Njurunda vice sekreterare 

Carina Jakobsson PRO Sköns Norra ersättare 

Marita Öhlén PRO City ersättare 

 

Under året har styrelsen haft 6 sammanträden. 

 

Revisorer. 

Rolf Henriksson, PRO Skön södra och Kjell Olofsson, PRO Selånger. 

Revisorsersättare. 

Jan-Åke Halvarsson, PRO Skön Södra och Bengt Persson, PRO Alnö. 

 

Valberedning. 

PRO Matfors-Tuna och PRO Selånger. 

 

PRO:s ledamöter och ersättare i Kommunala Pensionärsrådet, KPR. 

Anders Nylin, PRO Alnö, gruppledare. 

Margot Nilsson, PRO Sättna, ledamot. 

Lillian Borg, PRO Matfors-Tuna, ledamot. 

Leif Söderberg, PRO Indal, ledamot. 

Kjell Olofsson, PRO Selånger, ledamot. 

Berit Andersson, PRO City, ersättare. 

Aagoth Lögdahl, PRO Skön Södra, ersättare. 

 

KPR har under året haft 4 sammanträden och i november genomfördes också ett 

informationsmöte, tillsammans med representanter från alla pensionärs- 

organisationer inom kommunen har inbjudits till. 

Våra KPR ledamöter har haft ordentligt med tid att informera styrelsen och  

representantskapets ledamöter om sin verksamhet samt inhämta synpunkter. 

 

 

 

 



 

Representantskapsmöten. 
Under året har vi haft 4 möten. 

23 februari. Årsmöte Ordf. i kommunens Sociala Nämnd Malin Larsson gästade oss och 

informerade att Socialnämnden har 3.200 anställda, de flesta inom äldreomsorgen. 

Utveckling skall ske inom ”Skönsmomodellen” som passar kunder och personal. 

Bemanning skall förstärkas inom äldreboende, hälso- och sjukvården samt 

specialistundersköterskor. 

Ny konstellation på KPR valdes med Kjell Olofsson som gruppledare och ska gälla fr.o.m. 

2019-01-01 

Årsmötet fick därefter ajournera sig till den 27 april pga. att valberedningen inte lyckats ta 

fram någon ny ordförande och kassör 

27 april forts. årsmöte. Valen kunde genomföras med att Inge Widén tar posten som Ordf.  

och Anders Hammarberg som Kassör och utöver det 3 st. nya ledamöter och 2 ersättare 

27 september. Bengt Persson informerade från Kongressen. bl. a. att den ska genomföra 

vart 4:e år och att medlemsavgiften höjs med 20 kr. 

Han informerade om våran Folkhögskola nya organisation i Gysinge som ska beslutas om 

den 4/12 2018. Distriktets höstmöte blir den 25 oktober i Söråker 

Ander Nylin informerade från KPR med en gedigen återblick på det som varit under hans 

tid i KPR som gruppledare. 

Inge Widén informerade om en stundande Konferens om ” Gott Värdskap” samt 

verksamhetsutveckling 11-12/11 för Samorganisationens föreningar på m/s Cinderella 

6 december, representantskapet tog beslut om Samorganisationens budget och 

verksamhetsplan för 2019. Bengt Persson rapporterade om aktuella frågor distriktet, 

riksorganisationen och LPR. 

 

Andra aktiviteter under året. 
13 mars, PRO Vetarna genomfördes i FH Njurunda, 4 PRO-föreningar deltog. 

PRO City segrade och gick därmed vidare till distriktsfinalen. 

23 mars, PRO-distriktets årsmöte i Söråker, ordföranden hade en tillbakablick på 2017 

med att det 75 års jubilerandes dels på RIKS och på Distriktet. Utöver det var det val av 

förtroendevalda samt distriktsfinal på PRO vetarna där PRO Hässjö-Tynderö vann 

6-7 juni, Ålandskryssning för våra föreningar, 6 bussar med 295 deltagare. 

Mycket bra och uppskattad arrangemang. 

14 augusti, Sundsvallsmästerskapet i boule, boulehallen Skönsberg, 5 lag deltog och  

PRO Selånger gick vidare tilldistriktsfinalen. 

9-11 september Höstresan gick till Riga med 102 medlemmar. 

Mycket uppskattad resa av deltagarna. 

25 oktober Höstmöte Distriktet Gästades av Leif Persson, distriktsordförande och Gertrud 

Nygren, kulturförening i PRO Jämtland och de pratade om Samhällsutveckling och 

”Leva Livet” Kultur i Jämtland samt att budget och verksamhetsplan för distriktet 

godkändes. 

6-9 november Visningsresa Tyskland Inge Widén deltog för Samorgs räkning i en 

visningsresa som Lönns Buss arrangerat för pensionärsorganisationer för studiebesök i 

Lübeck, Hansastaden Wismar samt slottet i Schwerin. 

11-12 november Konferens om ”Gott Värdskap” samt verksamhetsutveckling på  

m/s Cinderella där 9 av våra föreningar deltog med Ordf. och medlemsansvariga.  

Patrik Fornedal från PRO Riks var oss behjälplig med att lotsa oss framåt i dessa akter 

En viktig konferens om att vårda medlemmar samt att vara en attraktiv förening som lockar 

nya medlemmar samt för vår samorganisations existens och utveckling penetrerades och det 

fastslogs att samorganisationen behövdes men måste finna ekonomiska förutsättningar till 

det som blir 2019 års arbete. Uppföljning kommer att ske 2019 

 



 

Slutord. 

 

Styrelsen för PRO Samorganisationen Sundsvall får härmed överlämna 2018-års 

verksamhetsberättelse till ombuden för erforderliga beslut. 

 

En viktig uppgift för oss har varit att delge ombuden aktuell information om äldre- 

frågor. KPR som Anders Nylin och LPR som PRO-distriktets ordf. har delgivit oss. 

 

Under 2019 har PRO ett reviderat handlingsprogram för de kommande 4 åren.  

Ett viktigt dokument för oss i föreningarna att arbeta med. 

 

Än har vi inte hittat någon lösning på Samorganisationens ekonomi. Styrelsen anser 

att den frågan måste få lösning under år 2019. Nu har vi bara ett litet rörelsekapital 

kvar, det ska räcka till utbildning/konferenser av samorganisationens ledamöter samt 

våra anslutna föreningar och även driva olika typer av aktiviteter som ligger i tiden. 

 

Vi vill också medverka till att alltid föra fram aktuella frågor till förbättringar för 

dagens och morgondagens pensionärer. 

 

Styrelsen tackar härmed för det förtroende vi haft att leda Samorganisationen 2018. 

 

Sundsvall i januari 2019. 

 

 

Inge Widén  Majlis Blomqvist   Maj-Britt Sjödin 

 

 

Leif Söderberg  Anders Hammarberg  Ulla-Britt Eriksson 

 

 

Vivi-Ann Sjölén 

 

  



 

 
 

     

     

Balansrapport för år 2018   

     

Kassa Ingående balans Utgående balans   

                   22,00 kr                     22,00 kr    

     

Plusgiro Ingående balans Utgående balans   

             6 663,41 kr                8 115,41 kr    

     

Spar-
konto Ingående balans Utgående balans   

          144 077,23 kr             109 077,23 kr    

 (35 000,00 kr överfört till Plusgirot)   

     

     

Under 2018 bokförda kostnader 33 368,00 kr och intäkter 520,00 kr 

     

Saldo -          32 848,00 kr     

     

     

 
  



 

 

 


